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Co skłoniło cię do startowania w
wyborach?

Jestem już w trzeciej klasie, więc
wiem jak wyglądają realia tej szkoły i
do kogo pójść, żeby coś załatwić.
Poprzedni zwycięzcy wyborów
prezydenckich często nie realizowali
swoich obietnic np. polepszenia Wi-
Fi. Chcę przejąć inicjatywę i coś
zrobić po wygranych wyborach.

Co Cię wyróżnia na tle
pozostałych
kandydatów? Masz już jakieś
doświadczenia i sukcesy na polu
działalności społecznej? 

Mam doświadczenie z działania w
samorządzie klasowym od pierwszej
klasy, kiedy zostałam
wiceprzewodniczącą, a w drugiej i
trzeciej klasie przewodniczącą. W ten
sposób nabyłam doświadczenie
dotyczące współpracy z
nauczycielami i załatwiania spraw.
Wielokrotnie wychodziłam z
inicjatywą w negocjacjach z
nauczycielami. Nie zawsze kończyło
się to sukcesem, lecz jestem
zmotywowana i zamierzam
wykorzystać nabyte wcześniej
umiejętności do reprezentowania
uczniów w ich najważniejszych
sprawach.

Jakie są twoje najważniejsze
postulaty? Jak zamierzasz je
spełnić?

Anna Gordon

Zamierzam rozpocząć rozmowy z
firmą ze stołówki, aby wynegocjować
zwiększenie porcji i jakości
podawanego jedzenia, ponieważ
obecnie stosunek jakości jedzenia do
ceny nie jest optymalny, co
odczuwam szczególnie, ponieważ
mieszkam w internacie. Gdyby
negocjacje nie powiodły się
zakończymy współpracę i znajdziemy
nową firmę. Dyrekcja zgodziła się na
takie działania w poniedziałek, więc
to realny postulat. Zamierzamy
również polepszyć szkolne Wi-Fi,
szczególnie że kartkówki i
sprawdziany z PP są online i
problemy z Wi-Fi mogą przeszkadzać
uczniom w pisaniu. 
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Chcemy również zamienić ławki z
korytarzy na krzesełka z oparciami,
do których nie trzeba byłoby się
schylać i można byłoby spokojnie
odpocząć na przerwie.

Jak zamierzasz współpracować ze
Stowarzyszeniem Wychowanków? 

Innym naszym postulatem jest
organizacja prezentacji na temat
uczelni polskich i zagranicznych.
Wybór przyszłej uczelni jest trudny, a
proces rekrutacji często jest zawiły, a
nasze prezentacje mogłyby rozwiać
niektóre z wątpliwości i przynieść
rady związane choćby z samym
aplikowaniem na studia. O ile polski
system rekrutacji jest względnie
prosty, to uczelnie zagraniczne mogą
mieć termin aplikacji w listopadzie i
wielu uczniów może przegapić
termin, w którym trzeba wysłać tam
dokumenty i stracić szansę na
wymarzone studia. Takie prezentacje
w pigułce prowadziliby nasi
absolwenci, którzy zajęliby się
częścią dotyczącą wyboru szkoły i
ścieżki kariery albo ja sama, gdyż
mam już duże doświadczenie w tych
kwestiach, a swoje plany już ułożone.

Czy udało ci się śledzić kampanie
prezydenckie z poprzednich lat?
Które z nich uważasz za
najbardziej udane?

W pierwszej klasie nie śledziłam
szczególnie kampanii, natomiast w
drugiej byłam w sztabie Igi Śliwskiej. 

Pomimo angażowania w poprzednie
wybory, żadna kampania nie wydaje
mi się wyraźnie udana. Moja
kampania ma cechować się
kontaktem z uczniami. Mamy
Instagrama, Tellonym, a ja jestem
dostępna na Discordzie i
Messengerze. Poza tym, moje
postulaty są skierowane do
wszystkich grup uczniów i mają
zaspokoić ich najważniejsze potrzeby.

Czy możesz powiedzieć coś o
swoim sztabie? Jak będzie
wyglądała wasza współpraca po
ewentualnej wygranej?

W naszym sztabie mamy ludzi o
różnych umiejętności i
zainteresowaniach, co można
zobaczyć na naszym profilu na
Instagramie. Każdy z nas będzie
realizować własny postulat, a razem
skutecznie spełnić oczekiwania
naszych uczniów.
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Co skłoniło cię do startowania w
wyborach?

No, myślę, że jestem dosyć otwartą
osobą. Komunikacja i potrzeby, które
zostały zakomunikowane do mnie a
także do mojego sztabu. To co zostało
zakomunikowane przetworzyliśmy w
cel nasz i to są nasze postulaty
obecnie. No i myślę, że główną
rzeczą, która skłoniła mnie do
kandydowania, w zasadzie, na
prezydenta jest zapotrzebowanie,
które jakby jest widoczne, a w
szczególności postulaty, które
posiadamy i które mamy na swoim
Instagramie

Co Cię wyróżnia na tle
pozostałych kandydatów? Masz
już jakieś doświadczenia i sukcesy
na polu działalności społecznej? 

Myślę, że można to pytanie rozłożyć
na dwoje.

Co Cię wyróżnia na tle
pozostałych kandydatów?
 
No, komunikacja. To bez wątpienia,
komunikacja. I myślę, że jestem
dosyć lubianą osobą, ale to mogłoby
zabrzmieć troszeczkę samolubnie i
egoistycznie, ale poprzez
komunikację na pewno i sposób w
jaki rozmawiam z ludźmi mogę po
prostu różne potrzeby realizować…
jak zostanę oczywiście tym
prezydentem, mogę je realizować.

Maciej Gosk

 Masz już jakieś doświadczenia i
sukcesy na polu działalności
społecznej? 

No, myślę, że mam dosyć spore. W
podstawówce organizowałem różne
kiermasze. Na sam koniec, w
zasadzie sam, zorganizowałem cały
bal ósmoklasisty. Także się
udzielałem w klasie. Więc to
podstawówka dała mi taki dobry
początek, no i teraz chcę to przenieść
na tą szkołę. Jest ona znacznie
większa: w podstawówce było trzysta
osób, obecnie jest to, chyba, prawie
osiemset. Więc można dobro
rozwijać, powiększać na większe
szkoły.
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Jakie są twoje najważniejsze
postulaty? Jak zamierzasz je
spełnić?

No, akurat mamy cztery postulaty, no
ale jak pytanie jest o trzy, to trzy
najważniejsze to… Myślę, że
pierwszym, który jest najważniejszy,
w zasadzie, jest kino w auli. Jest to
już uzgodniony postulat z dyrekcją,
co należy podkreślić bardzo mocno.
Dogadaliśmy się z Dyrekcją na temat
kupna licencji. I myślę, że to jest
nowe w naszej szkole, obecność
takiego kina. Następnym postulatem
są turnieje sportowe, które także są
bardzo ważne, ponieważ w
poprzednim tygodniu wiele się działo
na mediach społecznościowych, nie
tylko moich, właśnie związanego z
turniejami sportowymi. No i to one,
myślę, też odgrywają znaczącą rolę.
Turnieje takie jak siatkówka, piłka
nożna, która już jest obecna w naszej
szkole, czyli SLIP-y. Ale na pewno
odróżnia mnie to od innych
kandydatów, jeszcze nawiązując do
poprzedniego pytania, że my nie
chcemy tylko siatkówki i
kontynuować SLIP-y, tylko chcemy
także inne sporty typu ergometry,
także mamy koszykówkę, ping-pong,
badminton. No i to myślę, że są
sporty, które na obecny moment na
lekcjach wychowania fizycznego są
obecne, no i fajnym pomysłem jest
przekształcenie tego w turnieje
międzyklasowe. I trzecim postulatem
jest wiata rowerowa, która jest
pomysłem z poprzedniego roku. 

Pomysł Henryka Szymańskiego,
pseudonim “Szczaw”, który także
dogadał się z Dyrekcją i ja także
znowu przypomniałem o tym pomyśle
i Dyrekcja zatwierdziła. Będzie to,
jeżeli zostanę wybrany, w
późniejszym etapie mojej kadencji
pomysł zrealizowany. 

Jak zamierzasz współpracować ze
Stowarzyszeniem Wychowanków? 

To jest dobre pytanie. Myślę, że
Stowarzyszenie Wychowanków ma
ogromną rolę w naszej szkole, taką
łączącą. Łączącą, ponieważ
organizuje różne spotkania, w
zasadzie głównie z absolwentami
tego liceum. Myślę, że dobrą
współpracą… W zasadzie nie mam
takiej jasnej odpowiedzi, ponieważ
Stowarzyszenie samo w sobie już
organizuje rzeczy, możemy się
ewentualnie do niego dołączać,
proponować nowe pomysły, no i tyle.

Czy udało ci się śledzić kampanie
prezydenckie z poprzednich lat?
Które z nich uważasz za
najbardziej udane?

Nie udało mi się śledzić kampanii z
poprzednich lat. Chociaż z tamtego
roku obiło się troszeczkę o uszy. No,
w szczególności gdy mam Henryka w
swoim sztabie. Był on kandydatem na
prezydenta szkoły w tamtym roku.
Obiło mi się także o uszy o różnych
rzeczach związanych także z
Aleksym, który także kandyduje, tak
samo jak ja, w tym roku. 
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Myślę, że to nie było dokładne
przyglądanie się każdej kampanii z
osobna, tylko było to takie ogólne
zerknięcie… No każdy rozmawia o
tym w szkole, więc to jest normalne,
że każdemu się to obija o uszy.

Czy możesz powiedzieć coś o
swoim sztabie? Jak będzie
wyglądała wasza współpraca po
ewentualnej wygranej?

No, realizowanie naszych pomysłów,
to będzie nasza współpraca. Już
współpracowaliśmy, nadal
współpracujemy, nad pomysłami.
Wiele pomysłów jakby zrodziło się
przez komunikację w sztabie i
rozmowę ciągłą. No myślę, że to jest
bardzo fajny sztab. Są to osoby, do
których naprawdę w szczególności
mam zaufanie, są to osoby warte
wspólnej pracy.
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Co skłoniło cię do startowania w
wyborach? 

Przyjaciele od dawna przekonywali
mnie do startu w wyborach, zaufali
mi, ponieważ zauważyli, że
skutecznie działam. Mówili, że skoro
ogarniam sprawy klasowe to czemu
nie szkolne?

Co Cię wyróżnia na tle
pozostałych kandydatów? Masz
już jakieś doświadczenia i sukcesy
na polu działalności społecznej? 

Według mnie ważne jest to, żeby brać
pod uwagę zdanie każdego i
realizować projekty, które są
skierowane do wszystkich, a nie do
20% uczniów. Projekty, nawet bardzo
skomplikowane ale realne dzięki
współpracy i zaangażowaniu.
Pragniemy wesprzeć pierwszaków w
tym, aby zaczęli korzystać z
możliwości związanych z byciem
uczniami tej szkoły. Będziemy
wspierać inicjatywy drugo i trzecio-
klasistów, gdyż to oni są sercem
Staszica i najchętniej angażują się w
życie szkolne. Chcemy również, żeby
czwartoklasiści mieli powody, dla
których warto angażować się w życie
szkoły.  

Mam doświadczenie w byciu
reprezentantem uczniów.
Zajmowałem się tym w  podstawówce
przez 6  lat a teraz jestem drugi rok z
rzędu jestem przewodniczącym
samorządu swojej klasy. 

Igor Nelke

Mam na swoim koncie kilka
sukcesów. Wspomnę tu choćby
samodzielną organizację  klasowej
wycieczki do Centrum Nauki
Kopernik czy jednych z najdłużej
trwających wigilii w szkole.

Jakie są twoje najważniejsze
postulaty? Jak zamierzasz je
spełnić? 

Planuję zacząć od zmian w szkolnej
stołówce. Zamierzam poprawić
szkolne jedzenie, bez względu na to,
czy aktualny catering będzie chciał
współpracować czy nie. Planuję wziąć
odpowiedzialność za przemyślaną
organizację wycieczek.
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Poprzez skonfederowanie uczniów i
rodziców, stworzymy “Ligę uczniów”,
która będzie przewodzić negocjacjom
z Dyrekcją. Wprowadzę również
innowacyjny system analizy
prawdopodobieństwa wyników
meczów piłkarskich, zarówno
szkolnych jak i ligowych. Za trafny
zakład będą przyznawane punkty,
które będzie można wymienić na
nagrody rzeczowe.

Jak zamierzasz współpracować ze
Stowarzyszeniem Wychowanków?  

Mam w planach zacieśnienie
współpracy z absolwentami z różnych
grup zawodowych. Jeżeli wszystko
pójdzie zgodnie z planem powstanie
program stypendialny dla uczniów i
płatnych staży zawodowych.

Czy udało ci się śledzić kampanie
prezydenckie z poprzednich lat?
Które z nich uważasz za
najbardziej udane? 

Aktualnie urzędujący prezydent
poprowadził bardzo udaną kampanię
w mediach społecznościowych, co
jest dla mnie inspiracją i wzorem.
Jednak rok temu kandydaci na
prezydenta przerzucali się
nierealnymi obietnicami…. W moim
programie wszystkie plany są realne i
dogłębnie przemyślane.  

Czy możesz powiedzieć coś o
swoim sztabie? Jak będzie
wyglądała wasza współpraca po
ewentualnej wygranej? 

W dobieraniu członków sztabu
kierowałem się umiejętnością
organizacji swojego czasu i
doświadczeniem w tego typu
działalności. Są w nim
przedstawiciele każdego profilu i
klasy, aby każda grupa uczniów miała
swoich reprezentantów. Wybrałem
osoby o podobnym usposobieniu,
które będą w stanie współpracować i
jednocześnie wierzą w realizację
naszych postulatów. Make Staszic
Great Again. Razem możemy to
zrobić, Igor Nelke.
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Co skłoniło cię do startowania w
wyborach?

Gdy byłem w pierwszej klasie Karol
Całka w kampanii prezydenckiej
proponował utworzenie w Staszicu
MUN-ów, czyli debat w trakcie
których uczniowie wcielają się w
reprezentacje krajów na posiedzeniu
ONZ. Uważam, że był to świetny
pomysł. Karol Całka przegrał i
projekt niestety nigdy nie został
zrealizowany. To zainspirowało mnie
do startu w wyborach z postulatem
Skrzynki projektów, czyli systemu
zgłaszania pomysłów, które osoba
zgłaszająca mogłaby wcielać w życie
we współpracy z rządem i to ta osoba
byłaby twarzą tego projektu, rząd nie
przywłaszczyłby sobie za to sukcesu.

Co Cię wyróżnia na tle
pozostałych kandydatów? Masz
już jakieś doświadczenia i sukcesy
na polu działalności społecznej? 

Moje postulaty, poza odblokowaniem
wejścia B, to nie są "fajne rzeczy", jak
u innych kandydatów. Zamierzam
umożliwić uczniom większą kontrolę i
sprawczość. Co więcej, jeśli nie
spełnię swoich postulatów do końca
tego roku szkolnego, podam się do
dymisji, aby inny kandydatów mógł
zrealizować własne.

Jakie są twoje najważniejsze
postulaty? Jak zamierzasz je
spełnić?

Aleksy Koszewy

Pierwszym z moich postulatów jest
opisana już Skrzynka projektów.
Kolejnym jest 500+, czyli głosowanie
w wyniku którego uczniowie mogliby
odwołać urzędujący samorząd będący
równie żałosny i owocny w swoich
działaniach jak te ostatnio. Nazwa
500+ bierze się stąd, że głosowanie
byłoby skuteczne jeśli za
opowiedziałaby się co najmniej
połowa uczniów, czyli około pół
tysiąca osób. Mam zamiar również
wprowadzić niezależne Ministerstwo
Sportu pod przewodnictwem
Bronisława Pycha. Ministerstwo
byłoby odpowiedzialne za wszystkie
uczniowskie inicjatywy związane ze
sprawami sportowymi, a Minister
byłby wybierany w oddzielnych
wyborach począwszy od następnego
września.
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 W ten sposób postulaty związane ze
sportem zostałyby wykluczone z
właściwej kampanii prezydenckiej.

Jak zamierzasz współpracować ze
Stowarzyszeniem Wychowanków? 

Jestem otwarty na współpracę i w
ramach systemu Skrzynki projektów
będę angażował się w projekty,
którymi byliby zainteresowani
uczniowie.

Czy udało ci się śledzić kampanie
prezydenckie z poprzednich lat?
Które z nich uważasz za
najbardziej udane?

Nie tylko śledziłem, ale również
brałem udział. Jeśli miałbym
koniecznie wskazać na jakąś
szczególną kampanię, to wydaje mi
się że udaną kampanię prezydencką
poprowadził Tomasz Szewczyk w
wyborach, które ostatecznie wygrał.
Nie czuję żadnego związku z
Szewczykiem i nie uważam się za
jego następcę, nie zamierzam go
również naśladować, ale jego
kampania wpłynęła na to jaką metodę
sobie wypracowałem. Mój styl jest
oryginalny, dlatego ciężko było mi
wskazać na, moim zdaniem,
najbardziej udaną kampanię z
ostatnich lat.

Czy możesz powiedzieć coś o
swoim sztabie? Jak będzie
wyglądała wasza współpraca po
ewentualnej wygranej?

Będzie działał. Każdy z członków
mojego sztabu będzie działał na polu
dziedziny, na której się zna.
Członkowie rządu będą mieli dużo
swobody w działaniach. Rząd będzie
jak najbardziej merytokratyczny.
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Co skłoniło cię do startowania w
wyborach? 

Uczęszczam do tej szkoły od trzech
lat i przez ten czas obserwowałem,
jak działa nasz samorząd.
Zauważyłem, że jest wiele
problemów, które są łatwe do
rozwiązania, ale nikt się tym nie
zajmuje i nikt nawet tego nie
proponuje. Zamiast tego kandydaci
składają ogromne obietnice, które
nawet jak brzmią dobrze, to prawie
na pewno nie zostaną zrealizowane.
Dlatego postanowiłem, że wystartuję
w wyborach na Prezydenta w tym
roku i to zmienię. W tej decyzji
otrzymałem ogromne wsparcie i
szczerze Wam wszystkim za nie
dziękuję. 

Co Cię wyróżnia na tle pozostałych
kandydatów? Masz już jakieś
doświadczenia i sukcesy na polu
działalności społecznej? 

Mam dobry kontakt z uczniami i
regularnie rozmawiam z ludźmi z
wielu środowisk naszej szkoły. W
rozmowach jestem otwarty i szczery.
Zawsze dbałem o interesy uczniów i
często reprezentowałem moją klasę w
rozmowach z nauczycielami.
Angażuję się także aktywnie w życie
szkoły. Brałem udział w
przygotowaniach na wydarzenia w
szkole takie jak bal, czy SKAN.
Pomagałem także w organizacji 2
etapu OMJ w Staszicu. 

Kornel Syta

Jako Prezydent oczywiście będę robił
dużo więcej. Razem z moim sztabem
będziemy chętnie organizować, a
także pomagać Wam w organizacji
wydarzeń w Staszicu. 

Jakie są twoje najważniejsze
postulaty? Jak zamierzasz je
spełnić? 

Tworząc nasze postulaty kierowałem
się tym, żeby obiecywać tylko to, co
na pewno możemy zrobić i co
pozytywnie wpłynie na uczniów
szkoły. Przedstawię wam tutaj trzy,
chociaż trudno powiedzieć, które z
nich są najważniejsze. 
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Po pierwsze planuję usprawnić
kiermasz podręczników. Jak
większość z nas wie w poprzednich
edycjach dosyć średnio on wyglądał.
Występowało wiele problemów
organizacyjnych, 4 klasy nie mogły w
nim brać udziału, wszystko się działo
na raz, dlatego były duże tłumy.
System informatyczny także średnio
działał. Dlatego chcemy podzielić
kiermasz na roczniki i profile, co
zapobiegnie tłumom oraz zmienić z
informatycznej na fizyczną formę, bo
w ten sposób będzie wygodniej i dla
Was, i dla nas. Jako samorząd szkoły
znanej z olimpijczyków, chcemy także
ich wspierać. Rozmawialiśmy już z
dyrekcją na temat wprowadzenia do
statutu usprawiedliwienia
nieobecności na dzień przed drugim i
na 3 dni przed trzecim etapem
olimpiad. Dzięki temu będziecie
ostatnie, najważniejsze dni poświęcić
na powtórzenie najważniejszych
rzeczy i na wyspanie się. Jako
prezydent chcę także usprawnić
kontakt rządu z uczniami. Jak wiemy
nie wygląda on najlepiej, a rząd ma
przecież reprezentować uczniów.
Chcemy słuchać waszych opinii i
sugestii dotyczących naszych akcji
oraz żebyście widzieli, co robimy.
Będziemy także nagłaśniać akcje
organizowane przez uczniów, np.
kiermasze charytatywne, czy zawody
klas w piłkę nożną. Wszystkie z
naszych postulatów były już
konsultowane dyrekcją, a ich
wykonanie nie będzie sprawiać nam
ogromnych kłopotów, bo także to
brałem pod uwagę je tworząc. 

Więcej szczegółów odnośnie
postulatów znaleźć możecie na mojej
stronie staszicwaw.pl bez kropki
między staszic, a waw. 

Jak zamierzasz współpracować ze
Stowarzyszeniem Wychowanków? 

Jako Prezydent Staszica zamierzam
pomagać Stowarzyszeniu
Wychowanków w wydarzeniach przez
nich organizowanych. Zamierzam
także rozgłaśniać ich akcje, bo w
obecnej chwili prawdę mówiąc mało
kto wie, co oni robią. Stowarzyszenie
Wychowanków to według mnie
bardzo fajna inicjatywa i pewnie sam
po odejściu z tej szkoły do niego
wstąpię. Pokazuje ono, że nawet po
odejściu ze szkoły przyjaźnie i więzi
w niej zawarte nie zostają zerwane, a
absolwenci dalej utrzymują ze sobą
kontakt. 

Czy udało ci się śledzić kampanie
prezydenckie z poprzednich lat?
Które z nich uważasz za
najbardziej udane? 

Kampanie prezydenckie śledziłem w
poprzednich latach, o ile to było
możliwe nie mając konta na
Instagramie, gdzie większość
umieszcza swoje materiały wyborcze.
Z tego powodu my umieszczamy je
także na stronie. Wracając, nie
uważam, że powinno się mierzyć, jak
udana była czyjaś kampania,
ponieważ to nic nie znaczy. 
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To że ktoś dobrze umie obiecywać nie
znaczy, że jest najlepszym
kandydatem. Prawidłowo ocenić
można tylko kandydatów, którzy
wygrali wybory. Wstrzymam się
jednak od tego, gdyż moim zadaniem
nie jest rozliczanie władzy. Wierzę
jednak, że w wypadku mojej wygranej
uda się nam osiągnąć wyznaczone
cele, a nawet zrobić więcej i mam
nadzieję, że was także do tego
przekonałem. 

Czy możesz powiedzieć coś o
swoim sztabie? Jak będzie
wyglądała wasza współpraca po
ewentualnej wygranej? 

Mój sztab składa się z ludzi, na
których mogę polegać. Niektórych
znam od trzech lat, innych poznałem
dopiero niedawno, ale i tak jestem
pewien że każdy z nich jest świetnym
wyborem do pełnienia funkcji, którą
maję pełnić. Z moim sztabem przy
większych projektach będziemy
współpracować, ale wybierając sztab
kierowałem się także tym, żeby każdy
mógł pracować samodzielnie. W ten
sposób będziemy w stanie pracować
równolegle nad wieloma rzeczami i
cały rząd nie będzie mógł być
związany na przykład jakimś
problemem.
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